
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 25 augustus 2020 - Rondvraag 

Aanwezigen
Raadsleden/ commissieleden: De heren A. Schoenmaker (DSW), J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg (VVD), 
H.A. Jansen (PvdA), J. Puper (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), G.J. Ballast (CDA), W. Beets (PW), J.N. de la 
Mar (PW) en de dames J.W. Mones – Kassies (GB), C.N.G. Starke (VVD).
Collegelid:  H. Doeven 
Medewerkers ambtelijke organisatie: Geen
Externen: Geen

Afwezigen (m.k.)
Geen

Voorzitter: Mevrouw R. Masselink
Griffier: De heer J. Tuin

1. Rondvraag
Onderwerp: Lediging van de ondergrondse container bij de COOP in Diever – dhr. Schoenmaker (DSW)
Verantwoordelijke portefeuillehouder: wethouder Doeven
Conclusie voorzitter
- Het onderwerp is voldoende besproken. 
Toezeggingen: 
- Wethouder Doeven zegt toe aan de ROVA te melden dat er ook problemen met ondergrondse containers 
in Vledder zijn. 
Aantekeningen
- Wethouder Doeven geeft aan dat er actie is ondernomen om de problemen met de ondergrondse 
container bij de COOP in Diever te verhelpen. 
- Wethouder Doeven geeft aan dat er in Dwingeloo ook problemen zijn met een ondergrondse container. 
Defecte software is hier de reden van. Nog deze week zal er nieuwe software geïnstalleerd worden, 
waardoor de problemen hopelijk verholpen zijn.  
- Wethouder Doeven geeft aan dat er bij de container in Diever een bordje is geplaatst, waarop staat dat er 
bij het gemeentehuis ook een ondergrondse container is (mocht de container bij de COOP toch vol en/of 
defect zijn). 
- De heer Van der Weyde geeft aan dat er soortgelijke problemen bestaan in Vledder. 

2. Rondvraag
Onderwerp: Stand van zaken rondom de speeltuin in het centrum van Diever – dhr. Schoenmaker (DSW)
Verantwoordelijke portefeuillehouder: wethouder Doeven
Conclusie voorzitter
- Het onderwerp is voldoende besproken.
Toezeggingen: Geen. 
Aantekeningen
- Wethouder Doeven geeft aan dat de speeltuin in overleg met initiatiefnemers en de NVWA momenteel is 
afgesloten, omdat een aantal speeltoestellen nog niet gecertificeerd zijn. Aangezien de gemeente 
verantwoordelijk is voor de ondergrond (en dus ook als er ongelukken plaatsvinden) zijn er hekken 
geplaatst. Tegelijkertijd heeft de wethouder er alle vertrouwen in dat de speeltuin 30 september open kan. 
Momenteel is er overleg tussen de initiatiefnemers van de speeltuin en de keuringsdienst om alles vóór die 
datum in orde te maken qua certificering. 



Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 6 oktober 2020

de griffier, de voorzitter,

R. Weernekers H. Jager


